
KOLESARSKI MARATON ČRNUČE 87

Generalni pokrovitelj - Elma
te 12 kakršnegakoli razloga letos

na Črnučah ne bi bilo tradicional-
nega kolesarskega maratona, bi se
marsikdo vprašal: »Kaj pa je na Čr-
nučah narobe?". Takšno razmišlja-
nje pa je pravzaprav popolnoma
odveč. Maraton tudi letos bo.

Prizadevni organizatorji \z kole-
sarske sekcije TVD Partizan Črnu-
če so večji del priprav na to - za
Črnuče izredno portiembno priredi-
tev - že opravili in že zdaj lahko
zatrdimo, da bodo tretjo aprilsko
nedeljo, torej 19. aprila, pripravljeni
pričakali udeležence petega kole-
sarskega maratona Črnuče 87. čr-
nuški kolesarski maraton, ki si je v
minulih letih pridobil veliko prijate-
Ijev med Holesarji, precejšen ugled,
org£nizaWji pa vso potrebno ruti-
no (er izkašn|e, bo tako spet premi-
erna prireditev med številnimi kole-
sarskimi rekreativnimi preizkušnja-
mi pri nas, ki so se v zadnjih letih
razbohotile po vseh Sloveniji kot
gobe po dežju.

Večji del priprav je torej že mimo,
zdaj, zadnji mesec pred odločilnim
dnevom, Crnučani urejajo še zad-
njepodrobnosti.dabo 19. aprilaob
desetih, ko se bo začela 90 kilome-
trov dolga preizkušnja, ki bo kole-
sarje vodila š črnuč v Šmartno, Vo-
dice, Smlednik, Trboje, Senčur,
Cerklje, Moste, Kamnik, Zgornje
Stranje, pa nazaj v Kamnik, Domža-
le, Šentjakob in spet na Črnuče, res
vse tako kot mora biti.

Osnovno vodilo pri njihovem de-
lu je, da morajo biti s prireditvijo

zadovoljni kolesarji. Se vsako leto-
doslej so delali tako, in le malokdo
izmed kolesarjev je ifnel kakšno
pripombo. če so se, so se pritože-
vali zaradi na nekaterih odsekih
proge resnično zdelane ceste, pri
čemer pa so organizatorji brez mo-
či. Zima pač napravi svoje, lukenj
na cestah kar mrgoli in edino zdra-
vilo je pametna in previdna vožnja
kolesarjev, ki so v minulih letih do-
kazali. da spoštujejo opozorila in
navodila, saj se niti na teh uničenih
delih ceste nikoli ni zgodila kakšna
hujša nesreča.

Organizacijskemu odboru je po-
navadi v mmulih letih največ časa
pobralo nabiranje denarja za prire-
ditev. Maraton namreč ni poceni. V
to se lahko prepnča vsak, ki bi,
denimo, povprašal, koliko stane
ena sama medalja, ki (o na koncu
prireditve prejme vsak kolesar v
spomin in kot priznanje za prema-
gani napor. Je pa takšno priznanje
nepogrešljivo in za tistega, ki bi
želel varčevati pri teh rečeh, je bo'
Ije, da sploh ne pomisii na organi-
zacijo množične rekreativne preiz-
kušnje.

Črnučanom tudi letos nabiranje
denarja ni »odpadlo«, vendarle pa
je neprecenljiva odločitev delovne
organizacije Elma s Črnuč, ki je
prevzela generalno pokroviteljstvo
nad maratonom. Zakaj? Zato, ker
so v Eltni želeli podpreti lo športno
rekreativno dejavnost, ker maralon
poznajo že štiri leta in so ocenili, da
je prav, če prireditev podprejo tudi

na takšen način, pa tudi zato, ker bi
želeli koiesarski šport popularizira-
ti tudi v svoji delovni organizaciji,
kjer so delavci sicer dobri športni-
ki, predvsem nogometaši in bali-
narji. kolesarjev pa ni prav veliko.
Kaže pa, da je tudi za to športno
zvrst precej zanimanja, saj so d<=>-
lavci brez ugovarjanja soglašali s
podporo črnuškemu kolesarskemu
maratonu. Na sodelovanje s kole-
sarsko sekcijo v Elmi ne gledajo
kratkoročno, pač pa bodo podpisa-
li tudi sporazum, po katerem bodo
kolesarski sekciji in TVD Partizanu
pomagali vse leto, želijo pa%i tudi,
da bi bilo sodelovanje med marato-
nom in Elmo tradicionalno.

Ob zagnanosti in prizadevnosti,
ki jo kažejo predstavniki Elme pri
pripravi maratona. kjer pomagajo z
vsemi svojimi izkitšnjami in zna-
njem, v to sploh ne dvomimo. V
športno plat priprave prireditve se
sicer ne vtikajo, ker pravijo, da so
prepričani, da Crnučani dobro poz-
najo svoje delo, zato pa priskočijo
povsod tam, kjer se najde drugo
delo in lahko koristijo.

Menijo, da bo tako črnuška kole-
sarska prireditev, ki se je sicer že
uveljavila v slovenskem športnem
prostoru kot ena najbolj pnljublje-
nih in prijetnih, kar potrjuje tudi
število kolesarjev, ki pridejo kole-
sarit na Črnuče, pridobila še večji
ugled in odmevnost.
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